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ČESKO: Školáci se sice již mohou postupně vracet do škol, ale ve třídách to nemají jednoduché. Kvůli
koronavirovým opatřením totiž i nadále musí nosit respirátory po celou dobu výuky. Zajímavé řešení
ovšem zvolila Základní škola Josefa Václava Sládka ve Zbirohu. Žáci se zde mohou učit venku, kde
nemusí nosit povinné respirátory ani roušky.

Improvizovaná venkovní třída pojme až třicet dětí a díky tomu, že dodržují rozestupy, se mohou učit
bez roušek či respirátorů. „Napadlo mě to v noci. Probudilo mě, že máme dodržovat rozestupy. Tak
mě napadlo, že ty špalky se dají dobře umístit. V neděli se udělala učebna, aby už v pondělí se mohlo
tady učit,“ vysvětlila CNN Prima NEWS učitelka Andrea Tláskalová ze ZŠ Josefa Václava Sládka ve
Zbirohu, která s nápadem přišla.

Děti si na „špalkovou“ výuku nestěžují, ba naopak. „Venku to je lepší, protože nemusíme mít roušky,“
říká jeden z žáků. Jiným dětem tento způsob učení vyhovuje více i proto, že jsou na čerstvém
vzduchu, zatímco ve třídě lzce cítit dezinfekci a navíc je v ní mnohdy horko.
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Školní výuka na špalcích

Výuka na ligových stadionech
Venkovní výuku si zařídila i 3. lékařská fakulty Univerzity Karlovy. Ta chce co nejdříve začít s
opětovnou prezenční výukou, tak si zřídila venkovní posluchárnu. „Hodláme to používat nejenom na
výuku studentů, ale i na vzdělávání lékařů. Tady plánujeme kardiologické sympozium na 1. června,“
řekl redakci místní děkan Petr Widimský.

Brzy by se studentům měly zpřístupnit také tribuny některých stadionů. Fotbalové kluby totiž nabídly
své prostory právě proto, aby na jejich trávnících mohly fungovat například školní učebny či
vysokoškolské posluchárny. „Vzhledem k tomu, že jsme pod širým nebem, tak tady můžou probíhat
výuky biologie třeba i s praktickými ukázkami,“ uvedl tiskový mluvčí klubu AC Sparta Praha Ondřej
Kasík.

Zdroj: https://cnn.iprima.cz/


